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Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2019. augusztus 29-ei soros nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza, Díszterem 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. (I. emelet 9.) 

 

Jelen van: Herczeg Zsolt polgármester, Batta Attila Viktor alpolgármester, Csányi Richárd, Dr. 

Csellár Zsuzsanna, Harmat Mihályné, Kovács Mihály, Patkós Éva, Patkós Lajos, Rózsa Endre és 

Szűcs Dániel képviselők.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Boross Boglárka osztályvezető, 

Biriszló Beáta osztályvezető, Nagy Sándor osztályvezető, Rácz Péter Béla járási hivatalvezető, 

Dóczi Józsefné jegyzőkönyvvezető, Kiss Csaba üzemmérnökség vezető, Elek Tímea Jolán 

szőnyegszövő, Paholcsek Ferenc informatikus. 

 

Herczeg Zsolt: Soros nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent városi képviselőket, a napirendi 

pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 12 fő képviselő közül jelen 

van 10 fő, az ülés határozatképes. Bejelentéssel van távol Kötél János és Seresné Metzker Krisztina 

városi képviselő. Bejelentem, hogy az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. A jegyzőkönyv 

hitelesítésére Patkós Éva és Harmat Mihályné városi képviselőket kérem fel.  

 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2019. augusztus 22-én kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy a nyílt ülésen lévő 7. 

napirendi pontot „A helyi választási bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztásáról” 

vegyük le, illetve a nyílt ülés napirendjére vegyük fel a következő előterjesztéseket: 

 „Mezőtúr Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019.(II.18.) rendelete 

módosításához” (2. napirendi pont) 

 Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) önkormányzati rendeletének módosításáról  

(3. napirendi pont) 

 A Csellár és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal kötött feladat-ellátási 

szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről  

(4. napirendi pont) 

 A MEDI-CHEMI Egészségügyi Szolgáltató Bt-vel kötött feladatellátási szerződés 

megszüntetéséről szóló döntés meghozatalára  

(5. napirendi pont) 

 Az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 azonosítószámú "Komplex humán szolgáltatásfejlesztés 

Mezőtúr térségében" című projekt keretében a 2019/2020-as tanévben nyújtandó 

ösztöndíj programra vonatkozó pályázati felhívás elfogadásáról szóló döntés 

meghozataláról  

(11. napirendi pont) 

 Az EFOP-3.9.2-16-2017-00011 azonosítószámú, „A humán kapacitások fejlesztése 

Mezőtúr térségében” című projekt keretében a 2019/2020-as tanévben nyújtandó ösztöndíj 

programra vonatkozó pályázati felhívás elfogadásáról szóló döntés meghozataláról 

(12. napirendi pont) 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

112/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 
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Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2019. augusztus 29-ei soros nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2019. augusztus 29-ei soros nyílt és 

zárt ülésének napirendjét. 

 

1. Mezőtúr város víziközműveinek gördülő fejlesztési tervéről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019.(II.18.) rendelete 

módosításához 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

4. A Csellár és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal kötött feladat-ellátási 

szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

5. A MEDI-CHEMI Egészségügyi Szolgáltató Bt-vel kötött feladatellátási szerződés 

megszüntetése 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

6. A 01091 hrsz-ú fásított terület (a) alrészletén található fák értékesítésére megkötött 

szerződés határidejének módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

7. A Mezőtúr 102/1 hrsz-ú, Szabadság tér 13. szám alatti ingatlan tulajdonjogának 

megszerzésére vonatkozó szándéknyilatkozatról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

8. A Karcagi Tankerületi Központtal kötött vagyonkezelési szerződés módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

9. Fazekas Sándor Földhaszonbérleti szerződésének meghosszabbításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

10. A Mezőtúr 5493 hrsz-ú ingatlanon található kikötő megközelítését szolgáló járda bérleti 

szerződéséről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

11. Az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 azonosítószámú "Komplex humán szolgáltatásfejlesztés 

Mezőtúr térségében" című projekt keretében a 2019/2020-as tanévben nyújtandó ösztöndíj 

programra vonatkozó pályázati felhívás elfogadásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  
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12. Pályázati felhívás elfogadásáról az EFOP-3.9.2-16-2017-00011 azonosítószámú, „ A humán 

kapacitások fejlesztése Mezőtúr térségében” című projekt  

keretében a 2019/2020-as tanévben nyújtandó ösztöndíj programra 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

13. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

14. Tájékoztató a 2019. június 17. – 2019. augusztus 18. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről és eseményeiről  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

15. Bejelentések 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

Herczeg Zsolt: Mielőtt rátérnénk a napirendek megtárgyalására, nagy tisztelettel köszöntöm Elek 

Tímea Jolánt, mezőtúri szőnyegszövőt. A Magyar Kézművességért Alapítványtól kaptunk levelet 

Fábry Zoltán úrtól. A levél így szól; „Tisztelt Polgármester Úr! Örömmel tájékoztatjuk arról, hogy a 

„Magyar Kézművesség – 2019, valamint II. Rákóczi Ferenc és kora - Kézműves Szemmel” című 

nyári országos pályázatunk anyagának elbírálása során a szakmai zsűri az Ön településén élő Elek 

Tímea Jolán magyar kézműves remekdíjas szövőt, díjazásra javasolja. Az önkormányzat részéről 

valamilyen formában elismerésben részesüljön, később vagy helyben.” 

Kedves Timi, ezúton nagyon nagy tisztelettel és szeretettel gratulálunk az Önkormányzatunk 

részéről ehhez a nagyszerű elismeréshez, további sok sikert, eredményes alkotómunkát, nagyon jó 

egészséget kívánunk. Önkormányzatunk részéről szeretném átnyújtani ezt a kis ajándékot. 

 

1. napirendi pont 

 

Mezőtúr város víziközműveinek gördülő fejlesztési tervéről 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

Tisztelettel köszöntöm napirendi pontunknál Kiss Csaba üzemmérnökség vezetőt. 

 

Szűcs Dániel: Kedves Csaba, egyre több jelzést kapunk, hogy nagyon zavaros és barna a víz. Mi a 

probléma az elmúlt időszakban, tudunk-e az okáról és van-e megoldás erre? 

 

Kiss Csaba: Mezőtúr városában az ivóvíz minőségjavító projekt keretén belül megvalósult egy új 

vízműtelep. A kitermelt vízmennyiségből jóval nagyobb a víz felhasználása tisztítás technológia 

üzemeltetésére, ezért a városba kikerülő víz mennyisége jóval kevesebb az arányát tekintve. Az 

eddigi rendelkezésre álló kutakból kitermelt vízmennyiség a városba kijutva annyival kevesebb, a 
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csőhálózat belső felületét tisztító mosatást nem igazán tudjuk úgy megvalósítani, hogy az megfelelő 

legyen. A tisztítás technológia megfelelően működik, pontosan ellátja azt a feladatot, amit kell. 

Kiveszi az ammóniát, amik a cső falán mint biofilm élnek. Mivel nincs tápanyag ezeknek a 

mikroorganizmusoknak, amelyek a falon élnek, elpusztulnak és leválnak, és emiatt van a barnás 

elszíneződés. Több területről kaptunk jelzést, próbáljuk a rendelkezésre álló vízmennyiséggel 

ezeket a településrészeket kezelni. Egyeztettünk polgármester úrral, hogy a következő lépésünk egy 

ivóvíz kitermelő szivattyú vásárlása lesz. Próbáljuk orvosolni a bejelentéseket, de türelmet kérünk 

mindenkitől. 

 

Herczeg Zsolt: Az új vízműtelepnek a technológiai vízigénye az lényegesen magasabb, mint a 

korábbi volt és bonyolultabb víztisztítási technológia valósul meg. Az egész beruházást azért kellett 

megvalósítani, mert hazánk átvette az EU-s irányelveket, itt az arzén vonatkozásában érdekes a 

helyzet. Nálunk 13-14 mikro gramm/L az arzéntartalom, amit nyugodtan meg lehetne inni. Régen a 

magyar határérték 50 mikro gramm/L volt, a mostani határérték ötszöröse. Az EU-ban úgy 

számolják ki, hogy nem csak az ivóvizet veszik figyelembe bevitt táplálékként, hanem a szilárd 

egyéb élelmiszereket. A tengeri élőlények elfogyasztásával is visznek be arzént az emberek. Át 

kellett vennünk, ennek az eredménye lett ez a bonyolultabb technológia és most már az 

arzénmentesítés is működik, csak több víz kell hozzá. Ezzel szemben az ivóvízbázis erősen 

korlátozott, ezért tárgyaltunk Kiss Csabával arról, hogy nagyobb teljesítményű szivattyúkat kell 

betenni azokba a kutakba, amelyekből az időegység alatt kitermelhető víz mennyiségét lehet 

növelni. Nyílván egy kútnak is van maximális kapacitása, meghaladva ezt nem lehet kitermelni 

vizet, ezen dolgozunk most. A TRV Zrt. minden évben fizet nekünk bérleti díjat, erről szól ez a 

gördülő fejlesztési terv. A 23 millió forint, amely az átadás-átvételkori értékcsökkenésnek az 

összegével egyezik meg, tehát az éves értékcsökkenés mértéke, amelyet elszámoltunk az ivóvíz és a 

szennyvíz ágazatban, az ennyi. Ezt a díjat fizeti a TRV Zrt. Az önkormányzatunk a vonatkozó 

jogszabályi háttér alapján köteles a víziközmű vagyonfelújításra fordítani. Nagyon kevés ez, ha azt 

nézzük, mekkora feladatok állnak előttünk. Ha az ivóvízhálózatot tekintjük, akkor 50-60 km annak 

a vezetékszakasznak a hossza, amely azbesztcement anyagú. A vízminőség romlás a hálózatban 

akkor következik be, ha csőtörés van. Az a kulcs momentum, amikor a lecsökkent nyomásnál 

kijavítják a hibát és a hálózat visszakapja a 3,5 bar nyomást és akkor történik meg, hogy ez a 

biofilm leválik a cső faláról. Ebből fakadóan, ha nem lennének csőtörések, tehát korszerű műanyag 

csövekre tudnánk kicserélni ezt a gerinchálózatot, akkor nem lenne ilyen probléma. Ennek a 

nagyságrendje 2-3 milliárd forint között van. A szennyvíznél is van 20-30 km olyan szakasz, amely 

beton anyagú gerinchálózat és elrozsdásodott állapotban van. A posta előtt azért cseréltük ki azt a 

vezetékszakaszt, mert nem szerettük volna, ha az út megújul és utána leszakad valahol. Ahogyan 

leszakadt itt a kereszteződésben. Kamerás vizsgálatokat végzett a TRV Zrt. annak idején és 

látszódott, hogy jelentős szakaszt cserélni kell. Mi annak idején javaslatot tettünk a megyei 

önkormányzatnak vízművesként, hogy járjanak el az uniónál, hogy ne a jó víztechnológiát kelljen 

felújítani, mert semmi szükség nem volt rá helyben, hanem a vezeték felújításra adjanak forrást. Ezt 

elutasították, majd látjuk, hogy mit hoz a jövő, ezekre megoldást kell találni, mert hosszútávon 

ebből nagy baj lesz.  Ami a gördülő fejlesztési tervet illeti, most csináljuk Sugár úton a XVI-XXV. 

utca ivóvíz kiváltását. Ezt ebből a forrásból 26 millió forint értékben cseréljük ki a gerinchálózatot a 

bekötő vezetékekkel együtt. Azért tesszük, hogy javítsunk ezen a helyzeten, ott a kerékpárút, amely 

épül jövőre, pontosan azon a nyomvonalon megy, mint a gerinchálózat és nem lenne jó, ha csőtörés 

miatt az új kerékpárutat bontani kellene. Ilyenekre is jó ez a terv, mert gépészeti vonalon is 

fejleszteni kell, nem elég csak a hálózattal foglalkozni. A gépészeti vonalon az átemelőkben, a 

kutakban levő szivattyúk pótlásáról is gondoskodni kell. Fontos feladat az ivóvíz és legalább olyan 

fontos a keletkezett szennyvíz is, hogy megfelelően tisztítva legyen. Fontos a téma és azon 

vagyunk, hogy nagyobb teljesítményű szivattyúk legyenek beszerezve. Hosszú távon azt remélem, 

hogy az ivóvízbázis bővítésére is nyílik lehetőség. Fontos, hogy új vízműkutakat tudjunk majd 

fúrni. Az elmondottakat, ha meg tudjuk valósítani, akkor hosszútávon a biztonságos ivóvíz feltételei 

megteremtődnek, ezáltal egészséges ivóvíz jut el a lakossághoz. Arra kérek mindenkit, hogy jelezze 
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akár az önkormányzat részére vagy a TRV Zrt. részére, ne pedig a Facebookra írják ki, mert onnan 

nem mindig jut el a megfelelő helyre, ahol segíteni tudnak. 

 

Rózsa Endre: Megtudják-e vizsgálni azt, hogy a lakosságnak 1 hónapban milyen vízdíj elengedést 

tudnának biztosítani? Mivel mi vízdíjért fizetünk, ivóvízért és nem ilyen minőségű vízért. Mi a 

lakosok fenntartási díjat is fizetünk, ami benne van abba, hogy fogyasztható víz legyen. Valljuk be 

Mezőtúr lakosságának egy része arra kényszerül, hogy különböző olyan eszközökkel ivóvízhez 

jusson, amely egyébként megoldható lenne, ha rendes ivóvíz jönne a csapból. Ásványvizet 

tömegesen vásárolunk, műanyaggal szennyezzük a környezetet, végig kellene ezt gondolni. 

Kérném, hogy jutassa el feletteseinek ezeket a problémákat. Magyarország esetében óriási 

ivóvízpocséklást hajtunk végre.  

 

Herczeg Zsolt: Aki a Facebook-ra tud írni, az e-mailt is tud írni nekem, vegye a fáradságot ehhez, 

akinek gondja akad. Hozzám csak közvetetten jut el információ a Facebook-ról, hiszen nem én 

használom.  

 

Kiss Csaba: Továbbítani fogom a vezetőség felé a képviselő úr által feltett kérdéseket, illetve azt, 

hogy hivatalos levél formájában küldjék meg ezekre a válaszokat. 

 

Batta Attila Viktor: A bejelentett hibákat minél hamarabb legyenek szívesek kijavítani, mert a 

Damjanich úton is több hete ott van a hiba. Tudom, hogy nincs kapacitás, de nekünk ez kellemetlen 

tud lenni, ha nincs időben megoldva. 

 

Patkós Lajos: Egészséges dolog-e az, hogy 60 km hosszú szakaszunk 50 éves? Mai nap 2019-ben 

60 éves az ivóvízvezeték rendszerünk. Nem úgy működne, hogy folyamatosan cseréljék ezeket?  

 

Herczeg Zsolt: Összetett probléma ez. Nem az a baj, hogy 50 éves a gerinchálózat, hanem hogy 

azbesztcementből van. Viszonylag rideg anyag, nem képes a talajmozgásokat követni, azért van sok 

csőtörés. A vízminőség romlás fő oka a sok csőtörés. Ha kicseréljük, az 60 évig jó lesz, ha 

homoktalaj lenne, akkor nem lenne gond. 2010 előtt folyamatosan körösítettünk, váltottuk ki a régi 

vezetékeket, ahol csőtörés volt, azokat meg kellett jelölni térképen. Ahol sok jelölés volt, azokat 

kicseréltük. Tervszerűen kellene ezeket cserélni. Erre majd vagy uniós, vagy hazai forrást fognak 

biztosítani. Már tárgyaltam a TRV Zrt. vezérigazgatójával tavaly és arra kértem, ha valamilyen 

forrást kapnak, akkor gondoljanak Mezőtúrra is. A modern kisvárosok programból is kaphatunk 

esetleg erre a célra forrást, amely részben segíthet. Ilyen forrásokból lehet remélni azt, hogy ezek a 

régi vezetékek kicserélésre kerülhetnek. Fontos ezekkel foglalkozni. 

 

Csányi Richárd: Ennek az elszíneződött víznek van-e egészségkárosító hatása? Csapvíz fogyasztó 

vagyok, hiszen úgy gondolom a palackozott víz sem biztos, hogy tisztább, de most én is palackozott 

vizet iszok ezek miatt a problémák miatt, amik elhangzottak. 

 

Kiss Csaba: Nincs egészségkárosító hatása, csak esztétikailag problémás a víz. 

 

Rózsa Endre: Nem egy mostani problémáról van szó. Nekünk személyesen szerencsénk van, hogy 

Polgármester úr ezen a területen dolgozott. Az a dolgunk, hogy a problémákat juttassuk el a 

megfelelő személyhez. Kiss Csaba úr juttassa el az itt elhangzottakat a felsővezetésnek. Annak 

idején itt és máshol is, ha szóba jött a víz bevezetése, akkor összefogtak az emberek, kiásták az 

árkokat. Ez az összefogás ezt eredményezte, hogy sok helyen lett ivóvíz. Szerencsésebb lenne, ha 

mindig lennének ilyen juttatások ezekre a fejlesztésekre.  

 

Herczeg Zsolt: A víziközmű szolgáltatás átszervezése a víziközmű vagyont nem érintette, az 

Mezőtúr város Önkormányzatának a tulajdonában van, ebből fakadóan az emberek tulajdonában. 
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Ezért született a törvény, mert voltak erre próbálkozások, hogy ezt is privatizálják, mindenhol 

visszakerültek az önkormányzatokhoz. Nálunk egy jogi kiskaput kihasználva kerülhetett annak 

idején Mezőtúr és környéke csatornamű tulajdonába teljesen helytelenül. A vagyoni része rendben 

van, a baj az, hogy nem vagyunk gazdag település. Nagyon kevés a saját bevételünk, amelynek ezer 

helye van, hogy hová költsük el, milyen fontos feladatokra. Ez olyan nagyságrendű, mint az út is, 

hogy ezt önerőből Mezőtúr 100 év alatt sem tudná megoldani, ez mind pályázati forrást igényel. 

Bízzunk benne, hogy érkezik akár állami vagy uniós felújítási forrás erre, nagyobbat tudunk előre 

lépni a fejlesztések terén. 

 

Patkós Lajos: Köszönöm, hogy pozitívan állunk ehhez a kérdéshez, hiszen az életminőségünknek a 

legfontosabb pontja az egészséges ivóvíz. Több évtizedes probléma ez, mindenki anyagi okok miatt 

nem vállalta fel ennek a megoldását. Elérkezett olyan pontra, amely nem halasztható tovább, 

bízzunk a pályázati forrásban. A vezetékhálózathoz nagyon kevés került, mint ahogy Polgármester 

úr mondta, a műtárgyak, tolózár aknák lettek felújítva, a vezeték szivacsos átmosatása megtörtént, 

egy kicsi fordítódott a hálózatra is, de nem sok. Ehhez a fejlesztéshez pályázati forrásokat kellene 

elnyerni, és előbb utóbb ezek megoldódnak. Az ivóvíz színe abból is fakadhat, hogy a 

vezetékrendszer azbesztbeton alapú, megrogynak és ezért eltörnek. Mosatással tisztítható, de 

viszont a kutak kapacitása kevés, ezért bővítésre van szükség. A színeződés a vízben csak 

csőtöréseknél áll fent. 

 

Kovács Mihály: Visszatérő probléma, hiszen 10 év után ugyan itt tartunk, sőt rosszabb a helyzet, 

mint régen. Amikor helyben volt a vízmű vezetése, soha nem volt ilyen probléma, mint most. Olyan 

nagyon elavult volt a rendszerünk, de tisztább volt a vizünk, nem volt ilyen baj, hogy vidékre kellett 

telefonálni, baj esetén. Ezeket a hatásköröket kivették az önkormányzatok kezéből és csináltak egy 

nagy államosított céget, ezzel nagy hibát követtek el. Remélem, hogy nem arra leszünk 

kényszerülve, hogy pitizzünk pályázati pénzért, hogy javuljon az ivóvizünk. 

 

Rózsa Endre: Ezt küldje el feletteseinek Kiss Csaba úr, februárban vizsgáljuk meg azt, hogy milyen 

intézkedések történtek e tekintetben. Félév múlva a testület térjen vissza erre a napirendi ponthoz. 

 

Patkós Lajos: Azokban a hibaelhárításokban egy helyi szakértő hamarabb mozdul, mint egy vidéki, 

ebben a rugalmatlanságot én is felfedeztem. A csőtöréseknél később jönnek ki, később végzik el a 

feladatokat. A klímaváltozásnak is vannak olyan jelei, ami akkor nem volt szembetűnő, ezek a régi 

csövek sérülékenyebbek. Azt tudjuk, hogy 2006-2010 között kerestek meg külföldi cégek, akik a 

mezőtúri vízközmű vagyon megvételére pályáztak.  

 

Herczeg Zsolt: Fél év múlva a képviselő-testület tárgyaljon erről a napirendi pontról, hogy addig 

milyen intézkedések történtek. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

113/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr város víziközműveinek gördülő fejlesztési tervéről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. §-a alapján, a 
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24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 4.§-ában biztosított jogkörében eljárva – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Mezőtúr város víziközműveinek 2020. 

és 2034. közötti időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervét a határozat 1. számú 

melléklete szerint jóváhagyja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a határozat 2. számú mellékletét képező meghatalmazások aláírására. 

 

3. Az igazgatási szolgáltatási díjakat a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal és a 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság részére meg kell fizetni. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2019. szeptember 1. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt., Szolnok Kossuth L. utca 5. 

6. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben  

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

2. napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019.(II.18.) rendelete 

módosításához 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

Patkós Lajos: Az anyag az aktuális költségvetésünk mozgásait rögzíti az eltelt időszakban. A 

költségvetési főösszegünk 5 milliárd 850 millió forintra alakult, javasolom elfogadásra az 

előterjesztést. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019.(II.18.) rendelet 

módosításáról szóló 17/2019.(IX.02.) önkormányzati rendeletét.  
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3. napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek.  

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 5/2011.(II.04.) rendelet módosításáról szóló 18/2019.(IX.02.) önkormányzati rendeletét.  

 

 

4. napirendi pont 

 

A Csellár és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal kötött feladat-ellátási 

szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 

 

Herczeg Zsolt: A vonatkozó Kormányrendelet módosításra került, ennek köszönhetően 

megnövekedhet a védőnők fizetése. Feltétele, hogy önkormányzati szférában kell működnie, 

vállalkozási formában nem biztosított ez a béremelés. Örömteli dolog ez, innentől kezdve, ha 

elfogadjuk, akkor az önkormányzatunk oltalma alatt fog működni a védőnői ellátás. Ezúton is 

köszönöm a munkájukat. 

 

Dr. Csellár Zsuzsanna: Végre elismerésre került a védőnők munkája, hiszen tudjuk, hogy 

kuriózumként működik Magyarországon ez az ellátás. A Kormányunk ezt teljes egészében olyan 

szintre emelte, amely visszatükrözi az ő nehéz munkájukat. Javaslom, hogy fogadja el ezt a 

napirendi pontot a képviselő testület. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

114/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A Csellár és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal kötött feladat-ellátási 

szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32.cikk (1) bekezdésének b) 

pontja, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2013. évi CLXXXIX. tv. 13.§ (1) 

bekezdés 4. pontja, az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. tv. 5. § (1) bekezdése, 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi alapellátások körzeteinek 

megállapításáról szóló 30/2006.(XII.22.) számú önkormányzati rendelete alapján az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata a Csellár és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal 

(székhelye: 5400 Mezőtúr, Sugár út 40.; cégjegyzék száma: CG. 16-06-006206, adószáma: 

20222116-1-16, képviselő: dr. Csellár Zsuzsanna) 2015. október 28. napján kötött, a körzeti 

védőnői, iskolai védőnői, iskola-egészségügy és ifjúság-egészségügy tevékenységek ellátására 

vonatkozóan feladat-ellátási szerződést közös megegyezéssel 2019. október 31. napjával 

megszünteti. 
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2. Mezőtúr Város Önkormányzata a Csellár és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társaság 

által jelenleg alkalmazott 8 fő védőnőt (Nagy Anikó, Fróna Krisztina, Fekete Terézia, Járai 

Adrienn Csilla, Szabó Dóra, Kovács Brigitta, Nagypál Ilona, Tóth Ferencné) 2019. november 

01. napjától közalkalmazotti jogviszonyban foglalkoztatja a védőnői feladatok ellátására 

vonatkozóan. 

 

3. Felkéri Mezőtúr Város Polgármesterét a szükséges kinevezések előkészítésére. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2019. október 15. 

 

4. Az iskola-egészségügy és ifjúság-egészségügy tevékenységek ellátására vonatkozóan dr. 

Csellár Zsuzsanna és dr. Mile Ágota gyermekorvosokkal feladat-ellátási szerződést köt. 

 

5. Felkéri Mezőtúr Város Polgármesterét a szerződés előkészítésére. 

 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2019. szeptember 30. 

 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

Hatósági Osztály 

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

 

A bizottság határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

 

 

5. napirendi pont 

 

A MEDI-CHEMI Egészségügyi Szolgáltató Bt-vel kötött feladatellátási szerződés 

megszüntetése 

 

Herczeg Zsolt: Megkérem dr. Enyedi Mihály jegyző urat ismertesse az előterjesztést. 

 

dr. Enyedi Mihály: Dr. Bodola Gyöngyi körzetében a háziorvosi ellátás helyettesítéssel történik. 

Ahhoz, hogy ezt továbbra is folytatni tudjuk lényeges változásokat kell megtennie az 

önkormányzatnak. A helyettesítés októberig biztosított, gyomaendrődi háziorvos vállalná első 

körben félévig a helyettesítést. A finanszírozást, hogy megkapjuk, ahhoz az kell, hogy a korábban 

eddig meglévő háziorvosi szerződést felmondja az önkormányzat, amivel megköszönjük Bodola 

doktornő eddig ellátott lelkiismeretes munkáját, a második határozatban pedig új szerződést kötünk 

az új doktornővel. 
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Kovács Mihály: Reméljük hosszabb ideig fog maradni a későbbiekben a doktornő. 

  

Herczeg Zsolt: Két határozati javaslatot bocsátok szavazásra. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

115/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A MEDI-CHEMI Egészségügyi Szolgáltató Bt-vel kötött feladatellátási szerződés 

megszüntetéséről szóló döntés meghozataláról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, valamint az önálló 

orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény továbbá az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. 

tv. és a háziorvosi, házi gyermekorvosi tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet alapján – 

az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr IV. számú háziorvosi 

körzetére vonatkozó, a MEDI-CHEMI Egészségügyi Bt-vel (5400 Mezőtúr, Kossuth tér 3-

5., adószám: 20606079-1-16, képviselő: Dr. Bodola Gyöngyi Márta) kötött feladatellátási 

szerződést 2019. szeptember 30. napjával megszünteti.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki Dr. Bodola 

Gyöngyi Márta háziorvosnak a Mezőtúr városban végzett lelkiismeretes munkájáért. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

                                                                    

A képviselő-testületi határozatról értesül: 

 

1.  Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. MEDI-CHEMI Bt. Dr. Bodola Gyöngyi Márta 5400 Mezőtúr, Klapka u. 22. 

8. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

osztály, Dr. Nagy Éva Anna 

9. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő Ellátási és Koordinációs Főosztály III. 

Finanszírozási és Ártámogatási Osztály III.2. 5000 Szolnok, Mikszáth K. u. 3-5 

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 
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116/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata 

 

A Mezőtúr IV. számú felnőtt háziorvosi körzetben a háziorvosi alapellátási tevékenység 

helyettesítéssel történő ellátásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, valamint az önálló 

orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény továbbá az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. 

tv. és a háziorvosi, házi gyermekorvosi tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet alapján – 

az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr IV. számú felnőtt 

háziorvosi körzetében a háziorvosi alapellátási tevékenységek helyettesítéssel történő 

ellátásával 2019. október 01. napjától Dr. Szurovecz Csilla (5500 Gyomaendrőd, Dávidházi 

Sámuel u. 32.; orvosi pecsétszám: 72547) háziorvost bízza meg. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Herczeg Zsolt 

polgármestert a határozat mellékletét képező, helyettesítésre vonatkozó szerződés 

aláírására.  

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri dr. Enyedi Mihály jegyzőt a 

szükséges hatósági intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

                                          

A képviselő-testületi határozatról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. Dr. Szurovecz Csilla (5500 Gyomaendrőd, Dávidházi Sámuel u. 32. 

8. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

osztály, Dr. Nagy Éva Anna 

9. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő Ellátási és Koordinációs Főosztály III. 

Finanszírozási és Ártámogatási Osztály III.2. 5000 Szolnok, Mikszáth K. u. 3-5 

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

6. napirendi pont 

 

A 01091 hrsz-ú fásított terület (a) alrészletén található fák értékesítésére megkötött szerződés 

határidejének módosításáról 
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Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

117/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A 01091 hrsz-ú fásított terület (a) alrészletén található erdő értékesítésére megkötött 

szerződés határidejének módosításáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás 

szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5. § b) pontjára – az alábbi határozatot 

hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában lévő 

Mezőtúr, külterület 01091 hrsz-ú, Túrtői Holt-Körös ingatlan (a) alrészletén található 4 ha 

2352 m2 területű fásított terület lábon álló értékesítésére a Gumi-Coop Kft-vel (5700 Gyula, 

Dobay utca 5., adószám: 11050250-2-04, cégjegyzékszám: 04-09-002873) megkötött 

adásvételi szerződés határidejét 2019. november 30-ára módosítja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét az adásvételi szerződés módosításának aláírására. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. augusztus 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőgazdasági ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

9. Gumi-Coop Kft., 5700 Gyula, Dobay utca 5. 

 

 

7. napirendi pont 

 

A Mezőtúr 102/1 hrsz-ú, Szabadság tér 13. szám alatti ingatlan tulajdonjogának 

megszerzésére vonatkozó szándéknyilatkozatról 
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Herczeg Zsolt: A „B” kollégiumról van szó, tulajdonba vennénk és múzeumhelyszín lenne. 

 

Rózsa Endre: Örömmel szavazom meg ezt az előterjesztést, én is javasoltam, hogy vásároljuk meg.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

118/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúr 102/1 hrsz-ú, Szabadság tér 13. szám alatti ingatlan tulajdonjogának 

megszerzésére vonatkozó szándéknyilatkozatról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény, az 

állami vagyonnal való gazdálkodásról szóló 254/2007.(X.04.) Korm. rendelet rendelkezéseire, és a  

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az 

önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) 

önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított hatáskörére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr belterületi 102/1 hrsz-ú, 

Szabadság tér 13. szám alatti kivett lakóház megnevezésű, 1929 m2 területű, jelenleg a 

Magyar Állam 1/1 tulajdonában álló ingatlan tekintetében kinyilvánítja a nevezett ingatlan 

ingyenes önkormányzati tulajdonba kérésére vonatkozó igényét. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata a fentiekben megfogalmazott igénye alátámasztására 

felhasználási célként az ingatlan múzeummá történő átalakítását határozza meg. 

 

Ezen felhasználási célt előíró jogszabályi rendelkezést a helyi közügyek, valamint a helyben 

biztosítható közfeladatok körében ellátandó helyi önkormányzati feladatok meghatározását 

tartalmazó, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

13. § 7. potjában foglaltak alapján jelöli meg a kulturális örökség helyi védelme; a helyi 

közművelődési tevékenység támogatása címén 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata a fentiek alapján kezdeményezi az ingatlan ingyenes és 

tehermentes tulajdonba adását az önkormányzat javára a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő 

Zrt-nél. Az erre irányuló kérelem és az ahhoz kapcsolódó jogcselekmények megtételére 

felhatalmazza Mezőtúr város polgármesterét.  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata egyúttal vállalja, hogy az ingyenes tulajdonba adás 

érdekében felmerülő költségeket – ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának 

költségét – megtéríti.  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata nyilatkozik továbbá arról, hogy a fent megjelölt ingatlan 

jelenleg nem áll sem országos, sem helyi védelem alatt. 

 

Amennyiben az önkormányzat kérelmének helyt adnak, egyúttal felhatalmazza Mezőtúr 

város polgármesterét az ingatlan ingyenes átruházásra vonatkozó szerződés aláírására, és az 

ingatlan tulajdonjogának ingyenes igénylésével kapcsolatos intézkedések megtételére. 

 

Felelős:      Polgármester                      

Határidő:  2019. december 31. 
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A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt., 1399 Budapest Pf. 708. 

6. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

7. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

 

 

8. napirendi pont 

 

A Karcagi Tankerületi Központtal kötött vagyonkezelési szerződés módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

Herczeg Zsolt: Szeptember közepén a Rákóczi Úti Általános Iskola beköltözik a volt főiskolára, 

600 millió forintból nagyjából az iskola kívül belül megújul az udvarral együtt. A fűtési rendszert 

nem lesz egyszerű beüzemelni, de a Karcagi Tankerületi központ vállalta. Az étkeztetést is ott kell 

megoldani tehát, folynak az előkészületek, hogy minden szabályszerűen történjen. A kivitelezőnek 

nagyjából 1 éve lesz, hogy befejezze a munkát. A 2020-2021-es tanév már ott fog kezdődni. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

119/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A Karcagi Tankerületi Központtal kötött vagyonkezelési szerződés módosításáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás 

szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított hatáskörére – az 

alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Karcagi Tankerületi Központ és 

Mezőtúr Város Önkormányzata között 2017. január 1. hatállyal létrejött vagyonkezelési 

szerződés módosítását a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a vagyonkezelési szerződés módosításának aláírására. 
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Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. szeptember 15. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Karcagi Tankerületi Központ, 5300 Karcag, Horváth Ferenc út 7. 1/6. 

 

 

9. napirendi pont 

 

Fazekas Sándor Földhaszonbérleti szerződésének meghosszabbításáról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

120/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

Fazekas Sándor Földhaszonbérleti szerződésének meghosszabbításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában álló 

Mezőtúr, külterületi 0993/3 hrsz-ú 7257 m2 területű, 17,63 AK értékű szántóterületre 2009. 

december 3-án kötött földhaszonbérleti szerződés határidejét 2024. szeptember 30-ig 

meghosszabbítja. A haszonbérleti díj összege bruttó 35.000 Ft/év. 

 

2. Felhatalmazza Mezőtúr Város Polgármesterét a földhaszonbérleti szerződés aláírására. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. augusztus 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 
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 A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Fazekas Sándor, Mezőtúr, IV. utca 3. 

6. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

7. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

 

 

 

10. napirendi pont 

 

A Mezőtúr 5493 hrsz-ú ingatlanon található kikötő megközelítését szolgáló járda bérleti 

szerződéséről 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

Herczeg Zsolt: Bővíteni szeretnénk a TOP turisztikai projektünkből a kikötőt és az illetékeseknek 

eszébe jutott, hogy nem lett szerződés kötve erre a járdára annak idején. Jelképes bérleti díjat 

fogunk érte fizetni évente. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

121/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúr 5493 hrsz-ú ingatlanon található kikötő megközelítését szolgáló járda bérleti 

szerződéséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr 5493 hrsz-ú ingatlanon 

található, a Hortobágy – Berettyó jobboldali 6,859 fkm és 6,91 fkm közötti szakaszának 

55 m hosszú és 2 m széles területére vonatkozó bérleti szerződést jelen határozat 

melléklet szerint jóváhagyja.  

 

2. Felhatalmazza Mezőtúr Város Polgármesterét a bérleti szerződés aláírására. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. augusztus 31. 
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A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

 

 A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Körös-vidéki Vízügyi Igazgatóság, 5700 Gyula, Városház utca 26. 

6. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

7. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

10. Mezőtúr Városfejlesztési Kft., Helyben 

11. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft., Helyben 

 

 

11. napirendi pont 

 

Az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 azonosítószámú "Komplex humán szolgáltatásfejlesztés 

Mezőtúr térségében" című projekt keretében a 2019/2020-as tanévben nyújtandó ösztöndíj 

programra vonatkozó pályázati felhívás elfogadásáról 

 

Herczeg Zsolt: A téma nem ismeretlen, hiszen tavaly hasonlóra került sor. Ösztöndíj program, az 

elmúlt év végén 80-nál több diákot tudtunk támogatni ebből a két projektből, havonta 15.000 

forintot kapnak 10 hónapon keresztül. A cél, hogy minél több diákot tudjunk ebből a két projektből 

támogatni újabb egy évvel. Ez jelentős előrelépés, hiszen eddig csak a Bursa Hungarica pályázat 

volt, amely ezt a célt szolgálta. Örömteli és reméljük, minél több forrást tudunk majd a pályázatból 

erre a témára szánni. Ez majd természetesen a pályázók számától is függ és a majdani döntésünkről.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

122/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

Az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 azonosítószámú "Komplex humán szolgáltatásfejlesztés 

Mezőtúr térségében" című projekt keretében a 2019/2020-as tanévben nyújtandó ösztöndíj 

programra vonatkozó pályázati felhívás elfogadásáról szóló döntés meghozataláról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján –a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdése 1. pontja szerint biztosított hatáskörében eljárva az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 

azonosítószámú, "Komplex humán szolgáltatásfejlesztés Mezőtúr térségében" című projekt 

keretében nyújtandó ösztöndíj program megvalósítása érdekében, a határozat melléklete szerinti 

pályázati felhívást elfogadja és a pályázat megvalósítási időszakában felhatalmazza a polgármestert 

az ösztöndíj pályázati felhívás meghirdetésére és a bíráló bizottság megalakítására az alábbiak 

szerint:  
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A bizottság tagjai:  Batta Attila Viktor alpolgármester 

 dr. Balla Vilmos jegyzői referens  

 Hegyi István hatósági csoportvezető 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 5400 Mezőtúr, Kossuth L. tér 1. 

 

 

12. napirendi pont 

 

Pályázati felhívás elfogadásáról az EFOP-3.9.2-16-2017-00011 azonosítószámú, „ A humán 

kapacitások fejlesztése Mezőtúr térségében” című projekt keretében a 2019/2020-as tanévben 

nyújtandó ösztöndíj programra 

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

123/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

Az EFOP-3.9.2-16-2017-00011 azonosítószámú, „A humán kapacitások fejlesztése Mezőtúr 

térségében” című projekt keretében a 2019/2020-as tanévben nyújtandó ösztöndíj programra 

vonatkozó pályázati felhívás elfogadásáról szóló döntés meghozataláról 

 

Mezőtúr VárosÖnkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján –a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdése 1. pontja szerint biztosított hatáskörében eljárva az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-00011 

azonosítószámú, „A humán kapacitások fejlesztése Mezőtúr térségében” című projekt keretében 

nyújtandó ösztöndíj program megvalósítása érdekében, a határozat melléklete szerinti pályázati 

felhívást elfogadja és a pályázat megvalósítási időszakában felhatalmazza a polgármestert az 

ösztöndíj pályázati felhívás meghirdetésére és a bíráló bizottság megalakítására az alábbiak szerint: 

 

 

 A bizottság tagjai:  Batta Attila Viktor alpolgármester 

 dr. Balla Vilmos jegyzői referens  

 Hegyi István hatósági csoportvezető 

 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
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1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. 

 

 

 

 

13. napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

124/2019.(VIII.29.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) önkormányzati rendelet 9. §-a előírásaira – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzat 

tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.6.) önkormányzati 

rendeletének 6.§ (1) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú melléklete szerint 

jóváhagyja. 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzati 

tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 20/2011.(XI.15.) önkormányzati 

rendeletének 5/A § (1) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú melléklete 

szerint jóváhagyja. 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
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1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Illetékes bizottságok 

6. Illetékes irodák 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

 

 

14. napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2019. június 17. – 2019. augusztus 18. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről 

és eseményeiről  

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Mihály: Augusztus 9-én az OPTICON Kft. ügyvezetőjével tárgyalt, miről volt szó, milyen 

fejlesztések várhatóak? A másik két konkurens céggel mi a helyzet? A folyamatban lévő TOP 

projektekről mit lehet tudni? 

 

Herczeg Zsolt: Az OPTICON Kft-vel és a Vidékhálóval kapcsolatos fejlemények eléggé 

bonyolultak. Az OPTICON Kft. volt az a partnerünk, aki annak idején 2006-ban a GVOP-t elnyerte. 

Akik 2010-től képviselők, tudják, hogy azért nem tettem feljelentést, mert az ember maga ellen nem 

köteles feljelentést tenni. Ezt akkor a BKTT elnökeként nem tettem meg, jogi és műszaki 

szakértőket is alkalmaztunk a kistérségnél. Elég nagy disznóságok mentek az egész országban ezen 

a GVOP területen, a MÁV informatika akkori vezérkara, akiket azóta eltávolítottak a helyükről, 

benne voltak. Az OPTICON Kft. volt a kivitelező a kistérségünkben. Komoly visszaélések történtek 

és ezt majd a bíróság kimondja egyszer. Az OPTICON Kft. néhány vezetőjét áprilisban 

letartóztatták és most az OPTICON Kft. vezetőjével tárgyaltam, aki nem érintett ebben az ügyben. 

Ő arról tájékoztatott, hogy a Vidékháló Kft., amely az úgynevezett SZIP projektben van benne, ami 

egy szélessávú üvegszálas technológiával megépítendő digitális adatátviteli rendszer. Hét vagy 

kilenc járásban megnyerték a pályázatot, többek között a mezőtúri járásban is. Tekintettel több 

problémára, nem csak erre, tavaly a Pénzügyminisztérium a projekteket felfüggesztette. Mezőtúr 

vonatkozásában a történet arról szól, hogy az egész városban kiépülne egy olyan üvegszálas 

rendszer, amely alkalmas lenne egy szélessávú internet szolgáltatásra, kábel tv, 

telefonszolgáltatásra. A GVOP projektünkben megvalósult hálózatot leszerelnék, de ez ugye fel van 

függesztve. Ők és sokan mások előleget kaptak, 100 milliós nagyságrendűt. A projektek, amiket 

elnyertek, több mint 5 milliárd forint. Tervezési feladatokat finanszíroztak belőle, és van olyan 

település, ahol 80%-os a kiépítettség, ez lett felfüggesztve 2018 tavaszán, minden megállt. Én 

örültem neki 2017-ben, mikor hírét vettem, és le is tárgyaltuk velük, hogy az Oncsán kezdenek. 10 

éve kimaradt a GVOP-ból ez a rész, és végre ott is kiépülne. Várunk most a 

Pénzügyminisztériumnak az állásfoglalására, hogy útjára engedi, de ha nem, akkor az egész projekt 

országos szinten meghiúsulhat. Ha elengedi, akkor a kivitelezést el tudnák kezdeni, az ügyvezető úr 

tájékoztatása alapján Mezőtúr vonatkozásában másfél évet venne igénybe a kivitelezés. Boldog 

István képviselő úrnak írtam egy levelet, hogy a Pénzügyminisztérium helyettes államtitkárától 

érdeklődjön, hogy mi várható ez ügyben. Ráhatásom több nincs sajnos ez ügyben. Reméljük 

folytatása következik, mert ha nem, akkor a Vidékhálóval az történhet, hogy ha meghiúsul a 

projekt, vissza kell fizetni az előleget. Azt nem tudná a cég kifizetni, mert akkor becsődölne. 

Mezőtúrra a terv és a vonatkozó engedélyek megvannak és majd E.ON oszlopok vezetnék. Elérték 

azt, hogy sokkal olcsóbban el tudnák vezetni az E.ON oszlopokon, mint ha egy új befektető jönne 
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ide. Az egész várost E.ON oszlopokon ellátni az E.ON részére fizetendő díj 160 millió forint, ők 

ennek közel 1/3-áért meg tudnák oldani. A TELEKOM jönni fog, az E.ON-nal megegyeztek és 

ugyanezen az oszlopon fogja vinni a hálózatát. Azt nem tudni, hogy a kivitelezésre mikor kerül sor. 

Az UPC-nél működik a régi analóg rendszerük. Hamarosan az analóg szolgáltatás meg fog szűnni, 

és digitális formátumban kell sugározni. A saját televíziónkat is fel kell vértezni egy olyan 

adásgéppel, amely tudja a digitális technológiát. Nagyon szeretném, ha megépülne, mert ha így 

lenne, azt eredményezné, hogy 10-20 évre ismét megoldottá válna az ilyen jellegű szolgáltatás a 

lakosság részére. Kialakulna egy versenyhelyzet, aminek a haszonélvezője a lakosság lenne.  

 

Kovács Mihály: Az ügyfélszolgálattól tudom, hogy sok probléma volt. Nem egy szokványos 

merényletet követett el a szolgáltató a lakosokkal szemben. Két havi díjat kértek el, egyhavit előre. 

Akinek be van állítva a limit, annak nem tudták levonni. Felszólítást küldözgettek, de úgy 

gondolom, hogy egy ilyen cégnél, aki állami pénzből nyert el pályázatot és beruházott, ennek a 

hasznát ő élvezi, nem teheti meg, hogy így átverjen. Tisztességtelenül járt el és örülök annak, aki 

bilincsben van emiatt.  

 

Herczeg Zsolt: A Vidékhálónál vagyok én is, küldtek tájékoztató levelet, hogy így fognak eljárni a 

későbbiekben. Javasolom, hogy ezeket figyelmesen olvassa el mindenki, ha kap. A 

fogyasztóvédelmi hatósághoz lehet fordulni, ha szolgáltatóval kapcsolatban problémája van. A TOP 

projektek kapcsán, több is folyamatban van, és van ahol már építkezés zajlik; a Kertvárosban az  

Idősek Otthona napközi, Óvoda, csapadékvíz-csatorna, Zöld város, Ipari Park fejlesztési projekt, 

kerékpárút. A XVI. és XXV. utca közötti szakasz kiváltása folyik és a közbeszerzési eljárások is 

most már olyan stádiumba kerülnek, hogy azt remélem, tavasszal a kivitelező kiválasztása 

megtörténik. Nyílt eljárás van mind a két kerékpárút projektnél, hiszen egybeszámítási 

kötelezettségünk van a KBT alapján.  Amivel nem sokat haladtunk, de sikerült olyan megoldást 

találnunk az általános iskola költözése kapcsán, hogy nem a régi konyhát használjuk a tálalásnál, 

hanem másképpen oldjuk meg. A tervezők, ha végre prezentálják az átdolgozott terveket, amiket 

újra terveztettünk. A konyha az, ami majd elindulhat. A TOP CLLD ami fontos, a mozi a kulcs 

projektünk, a színház terem felújítása, próbálunk előre haladni. A CLLD-n belül nagyon sok 

fizikális építkezés lesz, ilyen az Ifjúsági lakótelep játszótere, gördeszka pálya felújítása, 4 

teniszpálya felújítása, Sallai egy részének felújítása közösségi térrel lenne ellátva. A Református 

Kollégiumban volt egy ÖKO tábor, ami ugyan csak ebből lett megvalósítva, a Túri Halas napok is 

és még sorolhatnám, hogy mennyi minden van a TOP CLLD-ben, amely csak önmagában 250 

millió forintos projekt. Itt vannak ezek az EFOP-os projektek, amelyben most döntöttünk az 

ösztöndíjak kapcsán, összességében mindennel együtt 3 milliárd forintos csomag van megvalósítás 

alatt. Szép dolgok fognak történni az év hátralévő részében és a következő évben is. Jövőhónapban 

beadunk egy pályázatot a TOP-ban, ezek maradványforrások. Célunk, hogy ebből egy 4. Idősek 

Napközi Otthonát építsünk Mezőtúron. 

 

Csányi Richárd: Volt egy határidő, ami december volt, ebből lehet-e valami? A Vidékhálóval 

kapcsolatban nekem is több panaszom lenne, de remélem, ha versenyhelyzet lesz, akkor a mezőtúri 

adások is rajta lesznek. Jó lenne, ha a csomagban lenne, mert nekem fontos a helyi és vidéki adás. 

 

Herczeg Zsolt: Alapvetően én meg vagyok velük elégedve. A mozira van esély, hogy elkészüljön. 

Minden nagyon lassan halad sajnos, itt az Államkincstár a közreműködő szervezet és igyekeznek, 

de annyi pályázat van, hogy nem úgy mennek a dolgok, ahogy szeretnénk. Elkezdődnek a projekt 

szereplőinek a kiválasztási folyamatai és, hogy ha szeptemberben meg tudjuk kezdeni a kivitelezési 

munkákat, akkor van rá esély. Ha nem, akkor majd jövő év elején készül el, de azon vagyunk, hogy 

idén kész legyen.  

 

Herczeg Zsolt: Szűcs Dániel elhagyta a termet, így a létszám 9 fő. 
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15. napirendi pont 

 

Bejelentések 

 

Herczeg Zsolt: Szeptember 1–jén és 2-án két jelentős program is lesz, 1-jén vasárnap 10:00-tól 

ünnepi tanévnyitó ünnepség lesz és a felújított Református Nagytemplom bemutatása. 

Önkormányzatunk részéről meghívok mindenkit a II. Világháború Mezőtúri Áldozatainak és a 

Szovjetunióba Elhurcoltak Emléknapja alkalmából rendezett városi megemlékezésre, amely 15:00 

órakor kezdődik a II. Világháborús Emlékműnél, majd folytatódik a Városházánál levő 

emléktáblánál. Szeptember 5-én kerül megrendezésre a „Közfoglalkoztatási megyei kiállítás” 

10:00-17:00-ig a szolnoki Hild téren. A közfoglalkoztatásban előállított termékekből lehet 

vásárolni. Szeptember 13-án Kubikus Emlékhét, már pénteken lesz program, szombaton 10:00-kor 

pedig a szokásos megemlékezés a szobornál. Szeptember 14-én a megyei Táncdal versenynek a 

selejtezője lesz Mezőtúron, a régi táncdalkedvelőket szeretettel várjuk. A „Tégla Gyűjtők Országos 

Szervezete” Országos rendezvénye szeptember 20-22-ei hétvégén a Városi Oktatási Centrumban az 

érdekes téglák kedvelőit szeretettel várják. Szeptember 27-29-ig testvértelepülési találkozó lesz, 

erre nyertünk idén is uniós pályázatból forrást, 16 ezer eurót; ami nagyjából 5 millió forint. 

Szeptember 28-án az Őszülő rendezvényünk kerül megtartásra, ahova szintén várunk mindenkit sok 

szeretettel, illetve a főzőversenyre a nevezőket.  

 

Kovács Mihály: Mint a Kertváros képviselője örömmel láttam a cirkusz téren megjelent Eötvös 

Cirkuszt. A tulajdonosa nem gondoskodik a tér környezetéről. Többször kerestem az 

Intézményellátó Kft.-t és már többször ők segítettek kitakarítani a cirkusz utáni gazt. A 

látogatóknak ezen keresztül kellett átkelni, ami elég szégyen, hiába magánterület a csatorna is. A 

takarítás úgy sikerült, hogy az összes gaz a csatornába hullott, azt kérem, hogy szigorúan járjunk el, 

mint a többi magántulajdonosnál. 

 

Rózsa Endre: Köszönöm, hogy lépés történt az ügyben, hogy a képviselőknek az 500.000 forintos 

felhasználásával a munkálatok induljanak meg. Polgármester úrnak és az Intézményellátó Kft. 

vezetőjének is köszönöm. Ellenben ha megnézik, hogy az út és a járda milyen állapotban van a 

munkálatok után, sajnos egy nevezőn leszünk, hiszen minősíthetetlen, ami ott van. Az ottani 

munkások minősíthetetlen hangnemben utasították el a szakmai tapasztalattal rendelkező lakosok 

segítségét. Januárban több helyre sárga csekkeket dobált be valaki, Mezőtúr Város Önkormányzat 

számlaszámával ellátva. Minimum az önkormányzat nevében visszaélhetett valaki, de a pénzügyi 

osztály haladéktalanul megtette a pozitív intézkedéseket, amit ezúton köszönök. Egy esetről van 

szó, amelynek a visszautalása megtörtént. Esetleg egy felhívást közzé tenni újságban, ha van rá mód 

tegyük meg. A tankerületnél miért nincs itt Sági István irodája? Annak idején neki köszönhettük, 

hogy itt van a központ. Ha elköltözött mi az oka? 

 

Herczeg Zsolt: Megkérem Boross Boglárkát tájékoztasson erről a sárga csekkről, mert én nem 

tudok róla semmit. 

 

Boross Boglárka: Tegnap jött be képvisel úr ezzel a csekkel, egy lakos befizetett 12.000 forintot. Ez 

egy kitöltetlen csekk volt, de a hölgy töltötte ki ezzel az összeggel, mert azt hitte, hogy a közös 

költsége. Jeleztem képviselő úrnak, hogy a hölgy írjon egy kérelmet, hogy tévesen került befizetésre 

az összeg, és akkor a pénzügyi osztály visszautalja a pénzt. Azt, hogy ki dobálhatta be nem tudjuk, 

feltételezzük, hogy amikor beruházások vannak, a hozzájárulásnak ki van küldve az egész éves 

csekkje.  Az összeg január 18-án került befizetésre, ami a számlánkra megérkezett, nem volt olyan 

jogcím, ahova lekönyveljük és ez ott várakozott, most a kiutalásról intézkedtünk, a kérelem is 

beérkezett. 
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Rózsa Endre: Perceken belül intézkedett a pénzügyi osztály, úgy gondolom, hogy nem mindig kell 

minden problémával a polgármester úrhoz szaladni. 

 

Herczeg Zsolt: Arra kérem jegyző urat, tegyenek az újságba felhívást, ha van erre szükség. 

 

Boross Boglárka: Ez a csekkbedobálás januárban volt, nem tartom szerencsésnek most, hogy az 

adócsekkek kimentek a lakosoknak. Ha ilyen közlemény megjelenik az újságban, azzal ellátva; 

hogy ne fizessék be az önkormányzat nevével ellátott csekkeket, az nem túl jó ötlet. 

 

Herczeg Zsolt: Nem értem ezt a történetet, valami tréfa lehet. Akkor lenne csalás, ha valakinek a 

magán számlaszámával lenne ellátva a csekk.  

 

Boross Boglárka: Ha ismétlődik ez a dolog, akkor kellene intézkedni. Kiemelt figyelmet fordítunk 

arra, hogy a letéti számlára beérkező összegeknél ilyen nehogy előforduljon. 

 

Batta Attila Viktor: Azt nem értem, hogy ez januárban volt miért most augusztusban derül ki. Miért 

fél év múlva? 

 

Rózsa Endre: A boltban most találkoztam a hölggyel, és akkor mondta el nekem. 

 

dr. Enyedi Mihály: Valaki viccesnek találta ezt a dolgot valószínű, amikor bedobálta a postaládába. 

Ha valaki nem ellenőrzi, hogy mit fizet be és már szalad is a postára úgy, hogy ki sem volt töltve a 

csekk, az elég érdekes. Arra kérem, hogy akinek gyanús egy csekk, az járjon utána, kérdezzen, ha 

nem tud valamit és ne fizesse addig be.  

 

Herczeg Zsolt: Mindenki munkáját köszönöm, nyilvános ülésünket bezárom. 

 

 

                                                                      K.m.f. 

 

 

 

      Herczeg Zsolt              dr. Enyedi Mihály  

      polgármester          jegyző 

 

                                                         

 

  

           Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

 

Patkós Éva                                                                Harmat Mihályné 

                     városi képviselő                                                             városi képviselő 

 

 

 

 

                                                                    Magda Anett                        

jegyzőkönyvvezető 


